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Zápis 34. schůze Školské rady při ZŠ Zubří 
konané dne 07.09.2022 
 
Zahájení: 16.00  
Ukončení:  17.02 
Přítomni:   viz prezenční listina – přítomno 5 členů, nepřítomni a omluveni – Cabáková, Višinka, 

Pernicová, Palátová. ŠR je usnášeníschopná – je schopno hlasovat 5 členů, na schůzi 
přítomen ředitel  školy Mgr. Stanislav Petružela. 

 
Schůzi řídil: předseda ŠR – Mgr. Marek Mikl 
Zapisovala: Mgr.  Svatava Martinátová 
 
Program:  
 

1) Přivítání a zahájení, proběhlo seznámení s návrhem programu – Mikl, návrh programu schválen 
 

2) Rekapitulace minulých bodů 
 
Mikl – ŠR mě pověřila jednáním na radě Města Zubří, na jednání a posléze i písemně byla 
potvrzena schůzka zástupců zřizovatele s ŘŠ ohledně řešení vzniklé situace možného odchodu 
ZŘŠ. 
 
Petružela – schůzka proběhla, provedl jsem opatření takto: 

- změnil jsem organizační řád školy 
- ustanovil do funkce ZŘŠ pro organizační věci Bc. Cabáka od 01.09.2022. 
- přijal jsem dalšího PP pro dějepis pro náhradu případných chybějících úvazků. 
- řeším aktuálně problém s odchodem jednoho PP od 01.11.2022, zatím mám  

4 nabídky, nicméně se kloním k řešení vlastními silami. 
 
Usnesení – ŠR vzala na vědomí informaci o řešení stavu personální situace na škole 
 

3) Informace o připravenosti školy (finanční, personální, provozní a strategické vize) 
 
Mikl –  vznesl dotaz ohledně toku provozních financí ze strany Města Zubří. 
 
Petružela – ve financování jsou velké prodlevy, celkem města nedodalo do rozpočtu školy asi 
2 400 000,- Kč, v 08/2022 došlo 400 000,-, což je jediný provozní příspěvek od 04/2022, 
několikrát jsme jednali na městském úřadě (p. Palacký), bylo mi ústně přislíbeno plnění, 
naposledy k 07.09.2022 polovina dlužné částky a k 21.9.2022 úhrada celého nedoplatku, v případě 
nesplnění těchto termínů budu opět intervenovat. 
 
Mikl – proč k tomu dochází, co je příčina a jak škola nyní financuje provoz, nemůže dojít 
k porušení rozpočtové kázně ? 
 
Oplatková, Petružela – je to následek úpravy daňového rozdělení, nyní Krajský úřad zasílá jen 
menší zálohové částky 
 
Petružela -  škola provádí financování z prostředků ONIV KÚ a z financí projektu Šablony 3, 
doufáme, že dojde k vyrovnání nedoplatku a tím i účetnímu vyrovnání těchto náhradních zdrojů. 
 
Petružela – podařilo se nám vytvořit komplexní nabídku poradenských služeb, školní psycholog  
a speciální školní pedagog (financováno ze mzdových prostředků školy), kariérový poradce  
(hrazeno z projektu) a nový metodik prevence s očekávaným kladným potenciálem pro rozvoj 
aktivit prevence na škole. 
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Piskořová – oceňuji kladně zřízení školního psychologa. 
Usnesení : ŠR vzala na vědomí informaci o připravenosti školy v oblasti finanční a nových 
služeb poradenství 

 
 

4) školní dokumentace  pro šk. rok 2022/2023 
 
Petružela -  provedl informaci o následujících dokumentech předkládaných ke schválení: 

 
a) dodatek ŠVP – rozšíření nabídky pov. vol. předmětů o Estetickou výchovu 

z kapacitních důvodů. 
 

Usnesení:  ŠR vzala souhlasí se zněním bere na vědomí dodatek ŠVP v předkládaném znění  
 „Dodatek k ŠVP ZV č. 1 je zapsán pod čj. ZŠ-Zu/289/2022“. 

 
b) školní řád (ŠŘ) – došlo ke změnám v zásadách klasifikace v souvislosti 

s elektronickou žákovskou a k úpravě práv žáků/-kyň na výjimku používání mobilních 
telefonů z prokazatelných zdravotních důvodů. 
Piskořová – provedla pečlivou analýzu textu, vyslovuje cenné faktické připomínky  
ke znění: navrhuji změnit formální úpravu včetně překlepů, jedná se o dosti 
roztříštěný dokument, taktéž navrhuji změnit dikci a zpřesnit znění zvláště u str. 18 – 
24 pro zamezení případných nejasností a dvojích výkladů 
Mikl, Piskořová, Oplatková, Křenek – proběhla krátká odborná debata a sdělení 
názorů zabývajících se ŠŘ a jeho právním významem resp. jako dokumentem 
užívaným k řešení právních sporů 
Mikl – vyvolal hlasování o schválení, pro 5, proti 0, zdržel se 0. 
 

Usnesení:  ŠR schválila znění ŠŘ čj. ZŠ-Zu/509/2022, ukládá ŘŠ provést vizuální změnu ŠŘ 
z hlediska typografického a doporučuje revizi celého textu pro sjednocení jednoznačnosti  
a bezespornosti pojmosloví užitého v ŠŘ 
 

c) Výroční zpráva o činnosti školy 
 
Petružela – VZ je vyhotovena podle novelizované struktury znění, nové jsou body: 

- naplňování cílů ŠVP  
- prevence patologických jevů 
- odborný rozvoj PP a dalších pracovníků 
- vypuštěno zapojení škol do projektů, komunikace s odbory a financování 

z cizích zdrojů, toto vše bylo umístěno do závěru 
Křenek – jak funguje schránka důvěry ? 
Petružela – sporadicky, bez podnětů 
Piskořová – opravdu má škola 67 plánů ped. podpory ? 
Petružela, Martinátová – ano, jsou tu velké počty diagnóz potvrzených PPP 
Oplatková – co je příčinou tohoto stavu ? 
Mikl, Martinátová, Křenek, Oplatková, Petružela – diskutují a uvádějí příklady ze školní  
a společenské praxe, které mohou vést ke ztrátě komunikačních schopností,  k vadám v řeči, 
z toho plynoucích špatných návyků v porozumění a vyjadřování, což může končit nízkou úrovní 
školní přizpůsobivosti a úspěšnosti, dále je zde řada nesprávných vzorů a jevů ve společnosti jako 
takové včetně poklesu autority rodinné výchovy. 
 
Mikl – vyvolal krátkou diskusi a hlasování o schválení, pro 5, proti 0, zdržel se 0. 
 

5) Usnesení:  ŠR schválila znění VZ o činnosti školy čj. ZŠ-Zu/501/2022.  
 

6) Diskuse, různé 
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Oplatková – popřála členům ŠR a pedagogickým pracovníků hodně sil a výdrže v novém školním 
roce 
 

7) Závěr 
 
Mikl – děkuje za účast, předpokládá další termín na začátku 05 - 06/2023, provádí poučení  
o zápise a 17: 02 ukončil schůzi.  

 
 

Zhotovila  a kontrolovala: Mgr. Svatava Martinátová 
 

Schválil: Mgr.Marek Mikl, předseda ŠR     V Zubří 07.09.2022 


